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VRAGEN van de PvdA van de heer A. de Rooij en mevrouw M. Dekker betreffende 
concentratie rijksdiensten in Groningen. 
(Binnengekomen: 25 oktober 2011.) 
 
 
Onlangs werd bekend dat de stad Groningen mogelijk goed bedeeld zal worden bij de 
concentratie van rijkskantoren. Dat is goed nieuws voor de regio en het is ook goed 
nieuws voor de stad. 
 
Het aantrekkelijk houden van de binnenstad blijft een opgave voor zowel college als 
raad. Werkgelegenheid zorgt voor een levendige binnenstad. Daar profiteert de hele 
stad van. 
 
De PvdA maakt zich al jaren hard voor het behoud en versterken van de 
werkgelegenheid in de binnenstad. Al sinds de jaren ’80 heeft dit tot successen geleid: 
de UB, de Rechtbank en het museum werden voor de Binnenstad behouden. Het was 
ook daarom dat in 2009 de PvdA met pijn in het hart akkoord ging met de verhuizing 
van de Sociale Dienst naar het Europapark. Bij die verhuizing deed het college een 
aantal toezeggingen om zich extra in te spannen voor de Binnenstad. De PvdA-fractie 
is van mening dat het college wel een stap extra kan doen om die afspraken met de 
raad na te komen. Zo was de PvdA eerder dit jaar teleurgesteld dat het college niets 
heeft gedaan om de directie van O2G2 een nieuwe locatie in de binnenstad aan te 
bieden. Dit was wel aan de raad toegezegd.  
  
Het is daarom dat de PvdA verwacht dat het college alles uit de kast haalt om 
werkgelegenheid vanuit het Rijk aan de stad te binden en daarvoor ruimte in de 
binnenstad te vinden. 
 
Daarom heeft de fractie van de PvdA de volgende vragen: 
 
1. Is het college van mening dat de concentratie van rijksdiensten leidt tot meer 

werkgelegenheid in de stad? 
2. Welke rijksdiensten zouden volgens het college mogelijk in aanmerking 

komen voor komst naar de stad? 
3. Is het college van mening dat de komst van extra werkgelegenheid moet 

worden aangegrepen om de Binnenstad te versterken? 
4. Zo ja, hoe denkt het college dit te gaan bewerkstelligen? 
 



 
 

2 

Het college beantwoordt de vragen als volgt:    
 
       Groningen, 22 november 2011. 
 
1. Ja, dat is mogelijk. We moeten echter niet vergeten dat voornemens uit het 

regeerakkoord en de daaruitvoortvloeiende concentratie wordt ingegeven door 
bezuinigingen. Ook al zou in Groningen meer werkgelegenheid ontstaan, voor het 
Noorden als geheel (en ook landelijk) zal een eventuele verdergaande concentratie 
een vermindering van het aantal rijksambtenaren kunnen betekenen.  

2. Het kabinet heeft voornemens geuit, maar er heeft nog geen besluitvorming over 
plaatsgevonden. Het kabinet geeft vooralsnog aan dat het merendeel van de 
rijksdiensten die buiten de 12 aangewezen landelijke concentratielocaties gevestigd 
zijn, in 2020 naar de concentratiesteden verplaatst zal zijn. Het zou voor de hand 
liggen dat de rijksdiensten in Noord-Nederland die gevestigd zijn buiten Groningen 
en Leeuwarden voor verplaatsing naar deze steden in aanmerking komen.  

3. Ons college hecht samen met u veel belang aan de werkgelegenheid in de 
binnenstad. Bij een eventuele vestiging- of concentratievraag vanuit het Rijk 
vinden wij dat de winst aan werkgelegenheid de boventoon moet voeren. Wij 
vinden het dan ook zeer belangrijk om de huisvestingsvraagstukken van het Rijk zo 
goed mogelijk te faciliteren. Wij zullen per vraag nader bepalen wat wenselijk en 
mogelijk is voor de betrokken partijen. 

4. N.v.t.  
 


